
Fra: Øyvind Hatleli 
Sendt: 5. februar 2014 12:22 
Til: 'ngir@ngir.no' 
Emne: VS: Kartlegging av hageavfallshåndtering 
 
Hei. 
Eg fekk denne eposten frå SABIMA ang. hageavfallshandtering. Sidan NGIR driftar attvinningsstasjonen 
på Manger så hadde det vore fint om de kunne svare så godt det let seg gjera på dette. Det skal svarast 
kort og tek ikkje lang tid. 
 
På førehand takk.  
 
Med helsing 
 
Øyvind Hatleli 
Spesialkonsulent  
Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 
 
Tlf: 56349068, 97986514 

 
  
 

Fra: Postmottak Radøy  

Sendt: 5. februar 2014 08:52 
Til: Øyvind Hatleli 

Emne: VS: Kartlegging av hageavfallshåndtering 

 
 
 

Fra: Erik Wegge Bergvik [mailto:Erik.Wegge.Bergvik@sabima.no]  

Sendt: 4. februar 2014 15:29 

Emne: Kartlegging av hageavfallshåndtering 

 
Vi ber om at denne e-posten blir videresendt til både miljøvernansvarlig, og ansvarlig for avfallshåndtering / renovasjon. 

 
Hei! 
 
Dumping av hageavfall er en av hovedårsakene til spredning av svartelistede prydplanter på grunn av frø, 
røtter og andre plantedeler som følger med. Vi vil at flere blir oppmerksomme på truslene fremmede 
invaderende plantearter utgjør for norsk natur, og ønsker i den forbindelse å satse sterkere på å samle 
og formidle informasjon til befolkningen om hvilke ordninger for hageavfallshåndtering som eksisterer i 
deres kommune fram mot neste års hagesesong.  
 
Samarbeidsrådet for biologisk mangfold (SABIMA) jobber aktivt mot etablering av fremmede skadelige 
arter, og har omfattende nettsider om temaet, med grundig informasjon om svartelistearter, regelverk, 
og bekjempingsmetoder. Vi vet at det er mange ulike praksiser rundt om i landet, så vi trenger 
kommunenes hjelp i kartleggingsprosessen. Vi ønsker derfor at dere svarer kort på noen få spørsmål. 
Dersom ikke alle spørsmålene lar seg besvare er noen svar bedre enn ingen. Vi håper din kommune vil 
bidra! 



 
1. Hva slags ordning for hageavfallshåndtering har deres kommune? 

- Eks. Egne hageavfallsmottak / Henting hjemme hos folk 
 
2. Hva koster ordningen?  

- Eks. Årlig avgift / Gratis 
 
3. Hvor finner kundene informasjon om hageavfallshåndtering i kommunen?  

- Eks. Utsendte brosjyrer / Kommunens nettsider 
 
4. Nevnes farene ved spredning av fremmede arter som en del av denne informasjonen? 
 
5. Hvilke tiltak eksisterer på avfallsmottaket for å hindre spredning av fremmede planter derfra? 
 
(6.) Hvilke hageplanter er de største problemartene i deres kommune, og hvilke tiltak er iverksatt for å 
bekjempe dem? 
 
 
Med håp om snarlig svar, 
 
Erik Wegge Bergvik 
Rådgiver 
Tlf. 45 07 12 54 

 

Følg oss! 
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